

WANDERAUSSTELLUNG "PICTURING THE UNIMAGINABLE"

Vom 01. April – 14. Juli ist eine Wanderausstellung der Gedenkstätte Kamp Westerbork in der Bibliothek des TU Campus Nord zu Gast.

Die Ausstellung zeigt die Geschichten, Künstler*innen und Entstehung der Graphic Novel *"Picturing the Unimaginable"*, in der zehn Geschichten über den Holocaust und andere Verbrechen der Nationalsozialisten dargestellt werden.

Die Ausstellung wird von verschiedenen historischen Gegenständen und Artefakten untermalt, die dazu einladen sich tiefer mit dem Thema auseinander zu setzen.

Freier Eintritt

Sprache: Deutsch & Englisch

Empfohlenes Besuchsalter: 14+

**Ort: Foyer der Bibliothek Campus Nord (TUBS)
Bienroder Weg 95 (308106)**

From 01. April – 14 July, the library at TUBS Campus Nord hosts a travelling exhibition from the Camp Westerbork Memorial Centre.

The exhibition shows the stories, artists, and development process of the graphic novel *"Picturing the Unimaginable"*, which depicts ten stories about the Holocaust and other Nazi crimes.

It is supported by various historical artifacts and items, encouraging the visitors to dive deeper into the topic.

Admission is free of charge.

Language: German & English

Recommended age of admission: 14+

**Location: Library at TUBS Campus Nord
Bienroder Weg 95 (308106)**

